

ORDERS OF REFERENCE

Thursday, January 18, 1973.

Resolved,—That the following Members do compose the Standing Committee on External Affairs and National Defence:

Messrs.

Balfour	Lachance
Brewin	Langlois
Corbin	Laprise
Cullen	Matte
Cyr	McKinnon
Danson	Munro (<i>Esquimalt-Saanich</i>)
De Bané	Nesbitt
Douglas	Patterson
Dupras	Pelletier (<i>Sherbrooke</i>)
Fairweather	Reilly
Forrestall	Rowland
Harney	Stackhouse
Hees	Stewart (<i>Marquette</i>)
Hopkins	Wagner
Hymmen	Walker—(30).

Tuesday, February 27, 1973.

Ordered,—That Votes 1, 5, 10 and 15 relating to the Department of External Affairs;

Votes 20, 25 and L30, relating to the Canadian International Development Agency;

Vote 35 relating to the International Joint Commission;

Votes 1, 5, 10, 15, 20 and 25 relating to the Department of National Defence; and

Vote 30 relating to Defence Construction (1951) Limited, be referred to the Standing Committee on External Affairs and National Defence.

ATTEST

Le greffier de la Chambre des communes
ALISTAIR FRASER

The Clerk of the House of Commons

ORDRES DE RENVOI

Le jeudi 18 janvier 1973.

Il est résolu—Que le Comité permanent des affaires extérieures et de la défense nationale soit composé des députés dont les noms suivent:

MM.

Balfour	Lachance
Brewin	Langlois
Corbin	Laprise
Cullen	Matte
Cyr	McKinnon
Danson	Munro (<i>Esquimalt-Saanich</i>)
De Bané	Nesbitt
Douglas	Patterson
Dupras	Pelletier (<i>Sherbrooke</i>)
Fairweather	Reilly
Forrestall	Rowland
Harney	Stackhouse
Hees	Stewart (<i>Marquette</i>)
Hopkins	Wagner
Hymmen	Walker—(30).

Le mardi 27 février 1973.

Il est ordonné,—Que les crédits 1, 5, 10 et 15 ayant trait au ministère des Affaires extérieures;

Les crédits 20, 25 et L30 ayant trait à l'Agence canadienne de développement international;

Le crédit 35 ayant trait à la Commission mixte internationale;

Les crédits 1, 5, 10, 15, 20 et 25 ayant trait au ministère de la Défense nationale; et

Le crédit 30 ayant trait à la Construction de défense (1951) Limitée soient renvoyés au Comité permanent des affaires extérieures et de la défense nationale.

ATTESTÉ